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Referat Skolebestyrelsesmøde 

Dato Mandag 17. juni 2024 

Klokkeslæt 16.30 – 18.00 

Sted Mødelokale 1, Ikær 

Mødeleder Bettina L. Vang (BLV) – Formand 

Referent Ebbe Weng (EW) 

Mødedeltager 

Forældrerepræsentanter Bettina Lykke Vang (BLV) – Formand 
Steffen Kjær Johansen (SKJ) – Næstformand 
Mira Louise Lemhøfer (MLL) 
Heidi Skøttergaard (HLS) 
Martin Blandebjerg MAB) 
Michael Gavnholt Ahrendt (MGA) Afbud 
Stephanie Sarah Nygaard (SSN) 
Nye medlemmer: 
Mads Quist (MQ) 
Janni Fransgaard (JF) Afbud 
Kirsten Rauff (KR) 
 

Elevrepræsentanter Sofie Oxholm Skaarup (9.b), Emma Friis Hawaleschka (9.a) 
 

Medarbejderrepræsentanter Kristian Ulrich Bang Kristensen Afbud, Maria Sandegaard Thiemer 
 

Ledelsesrepræsentanter Mads Vilstrup Hoeg (MVH) 
Ebbe Weng (EW) 
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Punkter på dagsorden 

Kl. Pkt Art Emne Ansvarlig Referat 

16.30 1.  B Godkendelse af dagsorden. 
 

BLV Godkendt 

16.40 
30 min. 

2.  B By pas for elever på Søndermarken 
 

• Der er et stort ønske fra flertal af forældre i 
kommende 7. klasse at eleverne ikke skal have lov 
til at forlade skolens matrikel i skoletiden. 
 
Medarbejdere og elever vil blive hørt inden mødet. 
 
Sagen diskuteres og der tages beslutning om fremtid 
for denne ordning 

BLV/MVH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

Eleverne: 
Vi mangler udeområde til at „få luft” på 
Søndermarken. Det vil vi miste, hvis 
udgangstilladelsen mistes. 
Vi ser ingen fordele ved ikke at have 
muligheden. 
 
Lærerne: Hvis udgangstilladelsen 
inddrages, så er der behov for gode 
pauserum etc.  
Der gøres ligeledes opmærksom på, at 
det kan være svært at håndhæve, hvis 
eleverne alligevel går ned i byen. 
Endelig gøres opmærksom på læringen 
ved at administrere egen tid. 
Vi håber bedre miljøer på skolen, og 
madordningen i hallen, bliver så 
attraktivt at de fleste vil vælge at blive 
på skolen. 
 
Forældre: 
Opbakning til at de unge lærer at begå 
sig i Give før de skal begå sig i Vejle 
(lige om lidt, når de skal på 
ungdomsuddannelse) 
 
Der er et stærkt socialt aspekt i den 
mulighed med by-pas. 
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Konklusion 
Bestyrelsen ønsker at støtte elevernes 
ønske om at bevare by-pas ordningen 
for kommende 8.- og 9. Årgang. 
Kommende 7. årgang starter skoleåret 
uden By-pas ordningen.  
Bestyrelsen ønsker, at den nye årgang 
skal finde sig tilrette i det nye 
fællesskab på Søndermarken inden By-
pas ordningen træder i kraft i uge 43, 
efter efterårsferien.. 
 
 
 
 
 
  

17:10 
5 min. 

3.   Aftale næste møde for ny bestyrelse. 
 

 Konstitueringsmøde den 25.6 kl. 17.00 

17:15 
5 min. 

4.  B Kort gennemgang af referat. (opsummering). 
 
 

  

17.20 
40 min. 

5.   Spisning og tak for denne gang til gl. bestyrelse. 
 

 

MVH/BLV  

18.00   Tak for i aften Mødeleder  

 

Kommende møder 

Orienteringer 

•  


